Information about the role and requirements for District Governor

Nominations are being accepted for Governor of District 7040 for the Rotary year 2024 -25 to take office on July 1, 2024. Nominations must be completed on the Governor-Nominee data form, no later than October 31, 2021, and sent to the chair of the nomination committee, DG Fay Campbell.

Below are the general and desirable qualifications – please review RI Bylaws (Article 15.070) for required qualifications:

1. Member in good standing of District 7040
2. Past president of a Rotary Club
3. Must have completed 5 or more years in Rotary before taking office
4. Must have a thorough knowledge of Rotary and The Rotary Foundation
5. Must be prepared to attend Zone Institutes, the International Assembly, and other training seminars before taking office and while serving as Governor
6. Must have attended a Rotary International Convention before taking off
7. Should have demonstrated good management and leadership skills
8. Should have good public speaking skills

The governor is the officer of Rotary International in the District. The Governor must inspire, offer counsel, and convey goodwill. The prime duty of the District Governor is to ensure that the District will provide good service to the clubs.

The role of District Governor needs careful consideration by the applicants: the commitment is for four years (a year each for DGN, DGE, DG and IPDG) and, particularly in the District Governor year, requires stamina and enthusiasm, not to mention considerable time commitment as well as some financial commitments. Dedication, enthusiasm, and commitment to Rotary are essential.

Informations sur le rôle et les exigences du Gouverneur de District

Les nominations sont acceptées pour le.a Gouverneur.e du District (GD) 7040 pour l'année rotarienne 2024-2025, pour prendre ses fonctions le 1er juillet 2024. Les nominations doivent être remplies sur le formulaire Governor-Nominee data form au plus tard le 31 octobre 2021, et envoyées au président du comité de nomination, DG Fay Campbell.

Vous trouverez ci-dessous les qualifications générales et souhaitables. Veuillez consulter les statuts du Rotary (article 15.070) pour connaître les qualifications requises :

1. Membre en règle du District 7040.
2. Ancien.ne president.e d'un club Rotary.
3. Avoir passé 5 ans ou plus au sein du Rotary avant de prendre ses fonctions.
4. Avoir une connaissance approfondie du Rotary et de la Fondation Rotary
5. Assister aux Zone Institutes, à l'Assemblée Internationale, et à d'autres séminaires de formation avant de prendre ses fonctions et pendant son mandat.
6. Avoir assisté à une convention du Rotary International avant de commencer son mandat.
7. Avoir fait ses preuves de bonnes compétences en gestion et en leadership.
8. Avoir de bonnes capacités de prise de parole en public.

Le.a GD est le.a responsable du Rotary International dans le District. Il ou elle doit inspirer, conseiller et transmettre la bonne volonté du Rotary. Le premier devoir d’un.e GD est de s'assurer que le District continue à fournir de bons services aux clubs.

Il est important de noter que devenir DG est un engagement de quatre ans, soit un an pour chaque rôle en tant que DGN (Nominé.e), la DGE (Élu.e), la GD et l'IPDG (Sortant.e). En particulier pendant l'année comme GD, ce rôle nécessite de l'endurance et de l'enthousiasme, sans parler d'un temps considérable ainsi que certains engagements financiers. Le dévouement, l'enthousiasme et l'engagement envers le Rotary sont essentiels.

